

Palielināts GMI un trūcīgas mājsaimniecības ienākumu sliekšnis

GMI, TRŪCĪGAS UN MAZNODROŠINĀTAS MĀJSAIMNIECĪBAS IENĀKUMA SLIEKSNIS CĒSU NOVADĀ NO 1.JŪLIJA

	Pirmajai un vienīgajai personai mājsaimniecībā	Katrai nākamajai personai mājsaimniecībā
 Trūcīga mājsaimniecība	313 €	219 €
 Maznodrošināta mājsaimniecība	376 €	264 €
 Garantētais minimālais ienākums (GMI)	125 €	87,50 €

KĀ IESNIEGT IESNIEGUMU STATUSA PIEŠĶIRŠANAI?

- E-pakalpojuma vidē: <https://epakalpojumi.cesis.lv>
- Rakstot uz e-pastu: sd@cesunovads.lv (parakstītu ar drošu elektronisko parakstu, kas satur laika zīmogu)
- Klātienē kādā no Cēsu novada Sociālā dienesta klientu pieņemšanas vietām

Līdz ar grozījumiem Sociālo pakalpojumu un sociālās palīdzības likumā, no šī gada 1.jūlija palielināts garantētā minimālā ienākuma (GMI) sliekšnis, kas ir 125 EUR pirmajai vai vienīgajai personai mājsaimniecībā un 87,50 EUR pārējām personām mājsaimniecībā.

Līdz ar to palielinās arī trūcīgas mājsaimniecības ienākumu sliekšnis – no 272 EUR līdz 313 EUR pirmajai vai vienīgajai personai mājsaimniecībā un no 190 EUR līdz 219 EUR pārējām personām mājsaimniecībā. Savukārt maznodrošinātas mājsaimniecības sliekšnis paliek nemainīgs, un Cēsu novada pašvaldībā tas ir 376 EUR pirmajai un vienīgajai personai mājsaimniecībā un 264 EUR katrai nākamajai personai mājsaimniecībā.